## 8D6N

Tour Code: CPKC

## BEIJING



- ★ SPECIAL CUISINE ★
- Beijing Roasted Duck
- Dumplings
- Old Beijing flavor
- Sanbei chicken

OPTIONAL TOUR: Tianjin One Day City Tour Include Goubuli Stem Bun Lunch [Food Street, Culture Street, Italian Street, The Tianjin Eye, The Fifth Street] - RMB 450/pax

\*COMPULSORY ADDITIONAL TOUR: Acrobatic show + Panjiayuan Antique City + Skewed Tobacco Pouch Street + Shisha Lake Bar Street + Tricycle Hutong Tour - RMB 350/pax

#### Schedule:

#### D1 ARRIVE > BEIJING (MOB)

Hotel: City Inn Hotel or similar class

#### D2 BEIJING (B/L/D)

- Temple of Heaven
- Tian An Men Square
- The National Centre of the Art Performing (Outlook)
- Forbidden City

Hotel: City Inn Hotel or similar class

#### D3 BEIJING (B/L/-)

- Silk shop
- Juyong pass great wall
- Baoshutang
- Wangfujing street

Hotel: City Inn Hotel or similar class

#### D4 BEIJING (B/L/-)

- Tea Shop
- Macro polo bridge
- Wan Ping town
- Bamboo charcoal
- Qianmen street
- Beijing SquareDashilan street
- Xianyukou food street

Hotel: City Inn Hotel or similar class

#### D5 BEIJING (B/L/D)

- Latex
- · Chinese medicine
- Florence Town

Hotel: Xinchaoyang Holiday Inn Hotel or similar class

#### D6 BEIJING (B/-/-)

 Free & Easy or Join The Tianjin City Tour Hotel: Jiu hua shan zhuang Hotel or similar class

#### D7 BEIJING > DEPARTURE (B/L/D)

- Jewellery shop
- Summer Palace
- Beijing 2008 Olympic Stadium (outlook)
- The National Aquatic Centre (outlook)
- Silk street
- The place

D8 ARRIVAL (MOB)

Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.





#### **Tourist Attractions:**

#### BEIJING

- Temple of Heaven Is a place where the Ming & Qing Dynasty went to worship Heaven and pray for good harvest.
- Tian An Men Square Which located at the center of Beijing. Tian An Men Square is the largest square in the world and can hold about one million people in the same time. It is surrounded by the Forbidden City in the north, the Great Hall of People in the west and museums of Chinese History and Chinese Revolution in the east.
- Forbidden City The largest and best preserved collection of ancient buildings in China. The complex is divided into two sections- Inner Court - the living quarters and Outer Court - the working area.
- Marco Polo Bridge is the oldest surviving stone arch bridge in Beijing. Foreigners call it the
  Marco Polo Bridge. Here is Lugou Xiaoyue, one of the eight scenic spots in ancient Yanjing.
  There is a "Lugou Xiaoyue" monument inscribed by Emperor Qianlong. The number of lions in
  Lugou Bridge is unclear. The stone lion here is also one of the major features of Lugou Bridge.
  . On July 7, 1937, Japanese imperialism launched a full-scale war of aggression against
  China. The Chinese anti-Japanese army launched the first shot of the all-out war in
  Lugougiao.
- Wanping Ancient City Wanping City is the only two-door acropolis in North China. In July 1937, the Lugouqiao Incident broke out, and Wanping City became a historical testimony of the "July 7 Incident". So far, the city wall still retains the bullet marks of the Japanese army shelling Wanping City.
- Beijing Square is based on the old Beijing Quanye field, combined with the building cluster of nearly 50 old and new buildings in Beijing. Maximize the protection and reshaping of the historical appearance of the local block, showing the collision between the ancient charm and fashion of Beijing. Merchants attracted many high-end, trendy and distinctive brands, such as Starbucks selection store, Muji hotel, Page One bookstore, Manchester United fan experience store and so on. On the top floor of the Starbucks and Muji hotels, you can also look out at the Qianmenjianlou, Zhengyangmen, Tiananmen Square, etc.
- The Florence Town the small town of Florence is China's first large Italian high-end luxury
  discount center and leisure culture. In order to recreate the scenes of life in the Italian town of
  the 16th century, both the exterior and the walking trails, and even the architectural and
  architectural details of the pillars and porches are unique. The materials chosen are also the
  embodiment of Italian classic style, such as antique roof tiles, decorative frames and high
  quality wood and wrought street furniture. Nowadays, it has become the most popular net red
  card punching place.
- Wang Fu Jin Street It's the most famous commercial district selling daily necessities, hardware, electrical items, garments, jewellery, diamonds, gold and silver etc.
- Summer Palace This Imperial Garden covers area of 290 hectares. Longevity Hill and Kunming Lake are the few beautiful sites in Summer Palace. UNESCO included the Summer Palace on its World Heritage List. It declared the Summer Palace "a masterpiece of Chinese landscape garden design.

#### Shopping Stop:

- Silk Shop
- Chinese Medicine
- Tea Shop
- Latex Shop
- Jewelry Shop
- Baoshutang Bamboo Charcoal

Travel Agent:

### 8天6夜

Tour Code: CPKC

# 



- ★ 风味餐 ★
- 北京烤鸭
- ●三杯鸡风味
- ●老北京风味
- ●饺子风味

天津市区一日游含午餐狗不理包子【食品街、 文化街、意大利风情街、车游天津之眼、 漫步五大道】- 人民币 450/人

杂技表演,潘家园跳蚤市场,三轮车胡同游, 什刹海, 烟袋斜街 - 人民币 350/人

#### 精简行程:

第一天 | 抵达 + 北京 (机上用餐)

酒店:城市客栈酒店或同级

第二天 | 北京 (早/午/晩餐)

- 天坛
- 天安门广场
- 国家大剧院(外观)
- 故宫

酒店:城市客栈酒店或同级

北京 (早/午/-) 第三天 |

- 丝绸馆
- 居庸关长城
- 宝树堂
- 王府井大街+小吃街

酒店:城市客栈酒店或同级

第四天 北京 (早/午/-)

- 品茶
- 卢沟桥
- 宛平古城
- 竹炭
- 前门仿古商业街
- 北京坊
- 大栅栏步行街
- 鲜鱼口美食街

酒店:城市客栈酒店或同级

北京(早/午/晚餐) 第五天 |

- 负离子体验中心
- 养生文化
- 佛罗伦萨小镇

酒店:新朝阳假日酒店或同级

北京 (早餐/-/-) 第六天 |

• 此日自由活动或参加可选配套

酒店:碧桂园九华山庄或同级

第七天 | 北京 ナ 回程 (早/午/晩餐)

- 宝石
- 颐和园
- 鸟巢(外观)
- 水立方(外观) 秀水街
- 世贸天阶

抵达吉隆坡 (机上用餐) 第八天 |





#### 观光景点:

#### 北京

- 天坛 中国现代最大坛庙建筑,它乃明、清两代帝王祀天祈谷的坛庙,主要包括祈年殿、皇宇 、回音壁、围丘、斋宫等。
- 故宫 又名紫禁城,是明清两代皇帝住过的皇宫。它位于北京市中心,面积达72万平方米,是 世界上规模最大的宫殿建筑群。故宫可以分为两大部分,南为工作区,即外朝,北为生活区 ,即内廷。外朝内廷的所有建筑排列在中轴线上,东西对称,秩序井然.
- 居庸关万里长城 长城全长6000多公里,是世界上最伟大的建筑之一。长城始建于秦始皇时 期,经过历代的增补修筑,现在我们能看到的长城几乎都是明代所建。
- 卢沟桥 是北京市现存最古老的石造联拱桥 , 外国人都称它为"马可波罗桥"。此处是古代燕 京八景之一的卢沟晓月,立有乾隆帝亲笔题写的"卢沟晓月"碑,卢沟桥的狮子数不清,此 处的石狮子也是卢沟桥的一大特色之一。1937年7月7日,日本帝国主义在此发动全面侵华战 争。中国抗日军队在卢沟桥打响了全面抗战的第一枪。
- **宛平古城** 宛平城是中国华北地区唯一保存完整的两开门卫城。1937年7月,卢沟桥事变爆发 , 宛平城成为"七•七事变"的历史见证, 至今城墙上还保留着当年日军炮击宛平城的弹痕。
- 前门仿古商业街 前门大街是北京非常著名的商业街。前门大街悠久的历史,造就了这里的许 多中华老字号,如六必居酱园、同仁堂药店、瑞蚨祥绸布店、长春堂药店、内联升鞋店、张 一元茶庄,还有月盛斋的酱肉店、都一处的烧卖店等,在此还可以看到古老的铛铛车穿梭在 大街中。
- 北京坊 是以老北京劝业场为主体,结合了老北京近50栋新旧建筑组成的建筑集群。最大限 度地保护和重塑本地块的历史原貌,展现京城古韵与时尚的碰撞。招商引来了很多高端、新 潮、特色的品牌,比如星巴克臻选店、无印良品酒店、Page One书店、曼联球迷体验店等。 在星巴克和无印良品酒店的顶楼,还可以远眺前门箭楼、正阳门、天安门广场等,视野非常 好
- 佛罗伦萨小镇 佛罗伦萨小镇-是中国首座纯意大利风格的大型高端名品折扣中心和休闲文化 中。为了重现16世纪意大利小镇的生活场景,不管是外观还是步行小径,甚至廊柱和门廊的 每一处建筑和装修细节都独具匠心。所选用的材料也是意大利古典风格的体现,如仿古的屋 瓦、装饰框和优质的木质和铁艺街边家具。如今此处也成为了时下最流行的网红打卡圣地。
- **颐和园** 原名清漪园,始建于公元1750年;1860年的第二次鸦片战争中,清漪园被英法联军 烧毁;1886年,清政府挪用海军,军费等款项重修,并于两年后改名颐和园,作为慈禧太后 晚年的颐养之地。

- 乳胶

- 宝石

- 中药

Tra

ravel Agent:	